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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ ΤΗΣ ΤΑΚΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 
ΤΗΣ 5.8.2024 ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΟΥ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ 

    
 
 
 Στην Αθήνα σήμερα 5.8.2024, ημέρα ΔΕΥΤΕΡΑ  και ώρα  15:00, συνήλθαν σε συνεδρίαση τα μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλίου του Φαρμακευτικού Συλλόγου Αττικής, στα γραφεία του Συλλόγου Μυλλέρου 1 στην Αθήνα.  
 
 

Παρόντες :  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : Λουράντος Κωνσταντίνος (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ), ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ :  Δαγρές Ιωάννης 
(μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ), ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ : Καλογερόπουλος Στυλιανός (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής 
ΖΟΟΜ), ΜΕΛΗ : Γιαννόγλου Ηλίας (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ), Μανωλόπουλος Κωνσταντίνος (μέσω 

διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ), Βασιλαδιώτης Ηλίας (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ),  Νομική Σύμβουλος 
Αγγέλου Σοφία (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ),   ΤΑΜΙΑΣ : Σερμπίνης Κωνσταντίνος (μέσω διαδικτυακής 
εφαρμογής ΖΟΟΜ), Καβαλάρης Ιωάννης (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ). 
 
Απόντες:  Τριανταφύλλη Δήμητρα   
 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  
 

1.- Σωματείο ΔΙΑΟΛΟΜΕΦΣΑ  – παύση ή μη του σωματείου  
2.- Έγκριση Δαπάνης 417,76 ευρώ + διάφορα μικροέξοδα φωτοτυπιών κ.λ.π. (για κ.Αγγέλου)  για 

ενδικοφανή προσφυγή για λογαριασμό του μέλους ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ που έλαβε πρόστιμο από το 

Υπουργείο Ανάπτυξης, επειδή είχε μόνο PRICE CHECKER και όχι τιμές σε προϊόντα.  

3.- Διαδικασία και ενημέρωση για συμμετοχή των φαρμακείων στη Δράση Πρόληψης για τον Καρκίνο 

του Παχέος Εντέρου 

4.- Πρόσκληση ενδιαφέροντος για συλλογή  συνταγών με κούριερ από 1.1.2025 και μετά (τέλος 2024 
λήγουν οι συμβάσεις με τα κούριερ)  

5.- Έγκριση τρεχουσών δαπανών ΦΣΑ 2024 από 26.7.2024 έως  και 31.7.2024 – Συμβάσεις για 

δαπάνες που αφορούν παροχές υπηρεσιών 

6.- Αναβάθμιση τηλεφωνικό Κέντρο Συλλόγου με καταγραφή κλήσεων.  

7.- Διαδικασία για εφαρμογή ψηφιακής κάρτας στα γραφεία Συλλόγου από 1.1.25 
8.- Οργανόγραμμα. Aνάθεση καθηκόντων.  

9.- Εισερχόμενα – Εξερχόμενα  

10.- Έγκριση δαπάνης 6.000 ευρώ πλέον Φ.Π.Α., για εταιρεία που θα ενσωματώσει το παλιό 

λογιστικό σύστημα στο καινούργιο διπλογραφικό.  

   
ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ :  

 
Θέμα 1ο : Κατά πλειοψηφία, το Δ.Σ. αποφάσισε τη διατήρηση του Σωματείου μέχρι νεωτέρας.  

 
Θέμα 2ο : Συζητήθηκε εκτενέστερα το θέμα και υπήρξαν τρείς προτάσεις. Η πρώτη ήταν να εγκριθεί η δαπάνη για την 
προσφυγή του μέλους του Συλλόγου μας  και να προχωρήσει η διαδικασία της προσφυγής. Η δεύτερη ήταν να σταλεί 
ενημέρωση με sms σε όλα τα μέλη του ΦΣΑ να μας ενημερώσει όποιο μέλος έχει ίδια περίπτωση προστίμου με 
αναμονή έως Πέμπτη 8.5.2024, και τότε να προχωρήσουμε στη διαδικασία για το μέλος του Συλλόγου μας αλλά και 

για τα υπόλοιπα μέλη που θα μας ενημερώσουν ότι είναι στην ίδια περίπτωση. Η τρίτη πρόταση ήταν να στηρίξει ο 
σύλλογος τέτοιου είδους προσφυγές, αλλά όχι για  μέλη που διατηρούν πολυφαρμακεία. Κατά πλειοψηφία 
επικράτησε η δεύτερη πρόταση, και ομόφωνα αποφασίστηκε να αποστείλουμε εκ νέου σχετικό έγγραφο στον αρμόδιο 
Υπουργό για τη διευθέτηση του θέματος.  

 
Θέμα 3ο : Ομόφωνα το Δ.Σ, του Φ.Σ.Α. αποφάσισε να αποστείλει έγγραφο στον Π.Φ.Σ. που θα αναφέρει  ότι ο Φ.Σ.Α.  
δεν μπορεί να δεχθεί μία σύμβαση όπου η ΗΔΙΚΑ επιβάλλει στο Σύλλογο μια γραφειοκρατία,  όταν τα στοιχεία των 
συμβαλλόμενων φαρμακείων τα έχει στο αρχείο της και επί της ουσίας καταργεί τον Διανεμητικό, 
συμπεριλαμβάνοντας στη διαδικασία μόνο όσα φαρμακεία επιλέγουν να συμμετέχουν και όχι το σύνολο των μελών 
του Συλλόγου. Ο Σύλλογος δεν μπορεί να εμπλακεί σε μία διαδικασία δαπανώντας κονδύλια και απασχολώντας 
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προσωπικό του συλλόγου, για μία διαδικασία που στην ουσία αφορά ατομική και όχι συλλογική σύμβαση, διαδικασία 
δηλαδή που οδηγεί στη κατάργηση των διανεμητικών, θίγοντας τα συμφέροντα όλων των μελών του Συλλόγου.  

 
Θέμα 4ο :  Ομόφωνα αποφασίστηκε να προχωρήσουμε σε πρόσκληση ενδιαφέροντος για την συλλογή των συνταγών 
με κούριερ και μετά την 1.1.2025. 

 
Θέμα 5ο :  Κατά πλειοψηφία αποφασίστηκε ότι για συγκεκριμένη λίστα παγίων εξόδων του ΦΣΑ, η οποία κατατέθηκε 

και ψηφίστηκε από το Δ.Σ., δεν θα απαιτείται προέγκριση Διοικητικού Συμβουλίου για την πληρωμή τους από το 
λογιστήριο. Κατά πλειοψηφία εγκρίθηκαν και οι λοιπές δαπάνες με την επισήμανση να ξεκινήσει η διαδικασία 
κατάθεσης πινακίδων  και απόσυρσης του παλαιού οχήματος του ΦΣΑ. Κατά πλειοψηφία αποφασίστηκε η σύναψη 
παροχής υπηρεσιών και με τον Γουλιέλμο Κολυτά για την συντήρηση/επιτήρηση/τροποποίηση των ηλεκτρονικών 
εφαρμογών του ΦΣΑ.  

 
Θέμα 6ο :  Ομόφωνα αποφασίστηκε να καταγράφονται οι κλήσεις του τηλεφωνικού κέντρου του Συλλόγου, εφόσον 
απαντήσει σε σχετικό αίτημά μας η Αρχή Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων. Προς τούτο, θα αποσταλεί σχετική 
έγγραφο στην Αρχή Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων  αναμένοντας την απάντηση τους.   

 
Θέμα 7ο :  Ομόφωνα αποφασίστηκε η πρόσκληση ενδιαφέροντος για την εφαρμογή από 1.1.25 

 
Θέμα 10ο :  Ομόφωνα εγκρίθηκε η δαπάνη.  

 
 

ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ :  
 
Συζητήθηκε εκ νέου το θέμα απόδοσης του ποσού για την διοργάνωση του συνεδρίου HELLAS PHARM 2025, και 
τροποποιήθηκε κατά πλειοψηφία η απόφαση του ΔΣ του ΦΣΑ 25.7.2024 ως προς το ποσό, το οποίο από 20.000 ευρώ 
διαμορφώθηκε σε 30.000 ευρώ.  

 
 

 
 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ      Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΛΟΥΡΑΝΤΟΣ    ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ  ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ 


